

**F**ür unsere Kunden im In- und Ausland sind wir seit mehr als 60 Jahren bewährter Partner für Rohre. Wir verfügen über das bestsortierte Röhrenlager Österreichs und das breiteste Sortiment an hitzebeständigen Rohren in Europa.

#### UNSERE KUNDEN

Die Anforderungen unserer Kunden sind vielfältig und individuell. Wir richten unser Sortiment und Service dementsprechend aus – ein Erfolgsrezept für langjährige Geschäftsbeziehungen.

#### UNSERE LIEFERANTEN

Unsere Partnerschaften mit renommierten internationalen Werken ermöglichen Termintreue und das Eingehen auf Sonderwünsche unserer Kunden.

#### UNSER TEAM

Dank der Erfahrung unserer langjährigen Mitarbeiter können wir unseren Kunden individuelle Betreuung mit hoher Fachkompetenz bieten.

**F**or more than 60 years we have been a reliable partner, supplying tubes to our customers in Austria and abroad. We have the broadest range of tube products in Austria and the biggest variety of tubes made of heat-resistant steel in Europe.

#### OUR CUSTOMERS

Our customers have the most diverse and individual requirements. We accommodate these needs with our product range and service – this has been our formula for success to build up many long-standing business relations.

#### OUR SUPPLIERS

Our cooperation with renowned international manufacturers allows us to comply with delivery deadlines and to meet the special requests of our customers.

#### OUR TEAM

Thanks to our team's long-time experience, we can provide customized services of great technical expertise to our customers.

WWW.MERTL.COM

Ihr Partner  
für Rohre.

2010

**BESTSORTIERTES RÖHRENLAGER ÖSTERREICHS!  
BEST SORTED TUBE STOCK IN AUSTRIA!**

Partner  
Lager  
Leistung

Partners  
Stock  
Performance

Karl Mertl Handelsges.m.b.H.  
2320 Schwechat, Austria, Hährgasse 14  
Telefon (+43 1) 70131-0  
Fax (+43 1) 70131-15  
Fax (+43 1) 70131-20 (Export)  
E-Mail rohr@mertl.com  
Web www.mertl.com

Karl Mertl Handelsges.m.b.H.  
2320 Schwechat, Austria  
rohr@mertl.com

**rohrmertl**  
Stahlrohre



## UNSER LIEFERPROGRAMM / RANGE OF PRODUCTS

**E**in überzeugendes Argument: Unsere breite Produktpalette im bestsortierten Lager ist prompt abrufbar.

### SORTIMENT

10.000 Tonnen Stahlrohre und Rundstahl in über 5.000 Dimensionen und Qualitäten stehen für Sie im bestsortierten Lager Österreichs zum Abruf bereit. Zur Auswahl stehen Außendurchmesser von 3 bis 660 mm mit Wandstärken von 0,5 bis 100 mm, Metergewichte von 31 Gramm bis 1.018,46 Kilogramm.

### UMFANG

Das Lagerareal der Firma Rohr Merl erstreckt sich über 90.000 m<sup>2</sup> mit 27.000 m<sup>2</sup> Hallenflächen und einem Hochregal von 3.000 Tonnen Kapazität.

**A**convincing statement: Our broad range of products, ready for delivery.

### PRODUCT MIX

The broadest range of tube products in Austria comprising 10,000 tons of steel tubes and round steel in more than 5,000 dimensions and qualities are at your disposal for prompt delivery. Customers can choose from outside diameters between 3 and 660 mm and wall thicknesses from 0.5 to 100 mm, as well as meter weights from 31 grams to 1,018.46 kilograms.

### WAREHOUSE FACILITIES

The company's stock of products is stored on 90,000 m<sup>2</sup>, i.e. 27,000 m<sup>2</sup> of warehouses, as well as high-rise racks with a capacity of 3,000 tons.

		Norm	Abmessungsbereich / Size Range		
			AD OD	WD WT	ID / D
Edelstahlrohre nahtlos Edelstahl-Maschinenrohre – Hohlstahl	<i>Stainless steel tubes seamless Stainless hollow bars</i>	EN 10216-5 EN 10216-5 (10297-2)	3 - 406,4 mm 32 - 250 mm	0,5 - 14,2 mm 5,5 - 43 mm	
Nahtlose und geschweißte hitzebeständige Edelstahlrohre Nahtlose hitzebeständige Edelstahlrohrbogen	<i>Seamless and welded tubes in heat resistant steels Seamless elbows in heat resistant steels</i>	SEW 470/76 EN 10297-2 EN 10253-1	6 - 323,9 mm 21,3 - 114,3 mm	0,51 - 12,7 mm 2,6 - 3,6 mm	
Edelstahlrohre geschweißt	<i>Stainless steel tubes welded</i>	EN 10217-7	6 - 273 mm	1 - 4 mm	
Rundstahl (Edelstahl) <b>NEU!</b>	<i>Round steel bars (stainless) <b>NEU!</b></i>	EN 10278, EN10060	3 - 300 mm		
Nahtlose Präzisionsstahlrohre Geschweißte Präzisionsstahlrohre mit besonderer Maßgenauigkeit Geschweißte maßgewalzte Präzisionsstahlrohre	<i>Seamless precision steel tubes Welded precision steel tubes to close tolerances Size rolled welded precision steel tubes</i>	EN 10305-1 EN 10305-2 EN 10305-3	3 - 210 mm 50 - 200 mm 10 - 110 mm	0,5 - 12,5 mm 1 - 5 mm 1 - 2,5 mm	
Nahtlose kaltgezogene Rohre für Hydraulik- und Pneumatik-Druckleitungen, phosphatiert Nahtlose kaltgezogene Rohre für Hydraulik- und Pneumatik-Druckleitungen, verzinkt	<i>Seamless precision steel tubes used as pressure lines for hydraulic and pneumatic purposes, phosphated Seamless precision steel tubes used as pressure lines for hydraulic and pneumatic purposes, galvanized</i>	EN 10305-4 EN 10305-4	4 - 115 mm 4 - 42 mm	0,5 - 10 mm 0,75 - 4 mm	
Nahtlose kreisförmige Stahlrohre Kesselrohre Geschweißte Stahlrohre Nahtlose Stahlrohrbogen Nahtlose und geschweißte Gewinderohre	<i>Seamless steel tubes Boiler tubes Welded steel tubes Seamless elbows Gas and water tubes seamless or welded</i>	EN 10210-1, EN 10297-1 EN 10216-2 EN 10217-1 EN 10253-1 EN10255	10,2 - 660 mm 17,2 - 508 mm 21,3 - 610 mm 21,3 - 323,9 mm 1/4" - 3"	1,8 - 100 mm 2 - 6,3 mm	
Drehteilrohre (MBS-Rohre)	<i>Mechanical tubes</i>	EN 10294-1, EN 10297-1	30 - 250 mm	5 - 58 mm	
Zylinderrohre	<i>Cylinder tubes</i>	H8 – H11	35 - 300 mm	2,5 - 26,5 mm	25 - 250 mm
Kolbenstangen Kolbenrohre	<i>Piston rods Piston tubes</i>	f7, f8	8 - 200 mm 25 - 120 mm	5 - 10 mm	